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MECLİS MÜZEKKERE TUTANAĞI 

           Belediye Meclisinin Nisan   ayı olağan  toplantısı 07.04.2025  Çarşamba   günü saat 

14.00’da belediye meclis toplantı salonunda Belediye Başkanı Turgay ATASELİM  

Başkanlığında üyelerden,  Ahmet HATİNOĞLU, Serhat ALTIN, Zafer KAZANCIOĞLU, 

Emel ÖZKAN ERGÜNEY , Yunus Emre BÜYÜKOĞLU, Recai ÖZDEMİR , Ziya Hurşit 

ÇELİK, Birkan UYANIK, Kerem ÖZKAN, Pelin YILDIZ ve Mehmet AKSOYLU’un 

katılımlarıyla toplandı Başkan arkadaşlar ekseriyet vardır oturumu açıyorum dedi. Gündeme 

geçmeden bir önceki meclis kararı tutanaklarını okutuyorum dedi ve okundu. Okunan bu karar 

ve tutanaklara itirazı olan var mıdır dedi, üyelerden itiraz eden olmadı.  Başkan arkadaşlar 

gündemi açmadan önce geçmiş ramazan bayramınızı bir kez daha kutluyorum. Yine geçen hafta 

ebediyete uğurladığımız bölgemizin ve ülkemizin çok değerli sanatçısı Volkan KONAK’ın 

vefatı hepimizi derin üzüntüye boğdu. Geçen yıl  festivalimizde yer alarak  halkımıza  

unutulmaz bir gece yaşatmıştı. Bu vesile ile  başta eşi, çocukları ve ailesi olmak üzere  tüm 

sanat camiası ile ülkemizin başı sağ olsun.  Başkan arkadaşlar gündeme geçmeden önce gündem 

dışı 2 önerge vardır. İlk önerge  belediyemize ait  Arhavi Ataçay Gıda Tarım Sanayi ve Limitet 

Şirketi ünvanlı  şirketin   çay sektörü ile ilgili faaliyetin sona erdirileceğinden isim değişikliği 

talebi olup, konunun gündeme alınmasını teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile  kabul edildi. 

Başkan arkadaşlar 2.nci, önerge Ak Parti meclis grubuna ait olup,  30   Mart Uluslararası Sıfır 

atık günü münasebeti ile grup adına Emel ÖZKAN ERGÜNEY’in yapacağı  bilgilendirme 

konuşması olup, konunun gündeme alınmasını teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul 

edildi. 

       Başkan arkadaşlar  gündemin 1.nci maddesi 2024 mali yılına ait, denetim komisyonu 

raporu hakkındaki bilgilendirmedir. Başkan arkadaşlar  raporu görevlilere okutuyorum dedi ve 

okundu. Raporda görülen  bir takım eksiklik  ve hatalarla ilgili  bazı başlıklara değinip, cevap 

vermek istiyorum. Komisyon raporunda personel giderinin bütçe gelirlerine oranı  % 39 

göründüğünü ve bunun sevindirici olduğunu, ancak, 18 personelimizin emekliye ayrılmasından 

ötürü bu oranın düştüğünü söyledi. Emlak gelirlerimizle ilgili  yeni programımızda  

vatandaşlarımızın borçları hususunda  otomatik bilgilendirme yapılması için  çalışmalar devam 

etmekte olup, su programımızın da aynı bilgilendirme ile  hayata geçirildiğinde  tahsilat 

oranlarının artacağını düşünüyoruz. Bazı kiracılarımızın borçlarını uzun süre  ödememesi 

sonucunda  3 kiracımızla ilgili tahliye süreci başlatılmıştır. Önümüzdeki yıl  gayri 

menkullerimizle ilgili  yeniden ihale sürecini, başlatarak, sözleşmenin bitim tarihinde  mutlaka 

ihaleye çıkılarak, her vatandaşımız için belediye mülklerinden faydalanmanın önünü açacağız. 

Yine rapor incelendiğinde  elektrik giderlerimizin yüksek olduğu yönünde görüş belirtilmiştir. 

GES projesi için  Ardanuç İlçesinde  Millî Emlaktan kiralanarak  süreç başlatılmış olup,  bu 

konuda ciddi ilerlemeler kaydedilmiştir. Projemiz hayata geçtiğinde  elektrik giderimizin 

karşılanacağı gibi belediyeye ciddi oranda gelir getirecektir. Evlendirme burs hesabımızdan bu 

yıl 62 öğrencimize burs olanağı sağlamaktayız. Diğer vakıf ödemeleri ile birlikte toplamda  

yaklaşık 250 öğrencimiz burs imkanından faydalanmaktadır.. Yine rapor incelendiğinde  araç 

ve ekipmanlarımızın  bakim ve onarım giderlerinin  çok yüksek olduğu belirtilmiştir. Göreve 

geldiğimizde  hemen hemen tüm araçlarımızın lastikleri değiştirilerek bakımdan geçirildi. Bu 
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yüzden bir miktar yüksek çıkmış olabilir. Ayrıca, geçen yılla bu yıl arasında  ekipman ve bakım 

ücretleri ciddi oranda arttı. Bu konuda  gerek bakım gerekse malzeme alımları ile ilgili  bizzat 

ben pazarlık yaparak malzeme teminine gidiyoruz. Raporda  terminal gelirlerinin olmadığı 

belirtilmektedir. Bu konuda geçtiğimiz dönemde  terminalin giriş ve çıkışlarında yaşanan 

problem nedeniyle yeni terminale geçene kadar ücret alınmaması yönünde karar verilmişti. 

Bizde aynı düşünce ile hareket ettik. İnşallah kısa bir süre sonra  yeni otobüs terminaline 

geçtiğimizde  gelirlerimizde artacaktır. İçme suyu ile ilgili herhangi bir ihale yapılmadığı  

söylense de , aldığımız su boruları ile ilgili ihale yaptık ve ihale sonucunda  bedeli İller Bankası 

tarafından ilgili firmaya ödendi. İçme suyunda  aciliyet olduğu için bazı hizmet alımları  

doğrudan teminle yapıldı. Ancak, bundan sonra  tüm malzeme ve hizmet alımlarının ihale 

yoluyla temin etmek için azami gayret gösterilecektir. Denetim komisyonumuzun tamamı ile 

ilgili söz almak isteyen  varmıdır dedi. Üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar  denetim 

komisyonu raporunun hazırlanmasında emeği geçen komisyon üyelerine  huzurunuzda teşekkür 

ediyorum. 

   Başkan arkadaşlar gündemin 2.nci maddesi  20234 mali yılı belediye başkanı faaliyet 

raporunun görüşülmesidir. Konu ile ilgili mevzuat gereği oturumu yönetmek üzere yerimi  

meclis 1.nci başkan vekili Serhat ALTIN’a bırakıyorum dedi. Meclis 1.nci başkan vekili Serhat 

ALTIN, 2024 mali yılına ait  belediye başkanlığı faaliyet raporunu okutuyorum dedi ve okundu. 

Faaliyet raporu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Meclis 

1.nci başkan vekili, 2024 mali yılına ait  belediye başkanı faaliyet raporunun aynen kabulünü 

oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

 

 

                                            Karar No       :  07.04.2025 

                                              Karar No       :  15 

 

     2024 mali yılına ait  belediye başkanı faaliyet raporunun aynen kabulüne oybirliği ile karar 

verildi.  

  

 

  

       Başkan                                               Katip                                            Katip 

Serhat ALTIN             Emel ÖZKAN ERGÜNEY        Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

        Başkan arkadaşlar gündemin 3.ncü maddesi belediyemiz norm kadrosunda bulunan   1 

adet 8 derecelik  memur kadrosunun 5 derece olarak değiştirilmesi konusudur. Memurlar 

arasında yapılacak  bir takım düzenlemeler için  bunun gerekli olduğunu söyleyerek , konu ile 

ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar Belediye 

norm kadrosunda  münhal bulunan  1 adet 8 derecelik memur kadrosunun iptal edilerek ,1 adet 

5 derecelik memur kadrosunun  ihdas edilmesini oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile 

kabul edildi.  
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                                            Karar No       :  07.04.2025 

                                            Karar No       :  16 

 

       Belediye norm kadrosunda münhal bulunan 1 adet 8 derecelik memur kadrosunun iptal 

edilerek, 1 adet 5 derecelik memur kadrosunun  ihdas edilmesine oybirliği ile karar verildi.  

 

 

 

     Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

        Başkan arkadaşlar gündemin 4.ncü maddesi  1 yıl süre ile  görev yapacak  encümen 

üyelikleri seçimidir.  Aday olmak isteyen arkadaşlarımız isimlerini yazdırabilirler. Ben  halen 

bu görevi yürüten  Recai ÖZDEMİR ile Yunus Emre BÜYÜKOĞLU’nu tekrar aday olarak 

öneriyorum. Oylama yasa gereği  gizli oyla yapılacak olup, her üye iki isim yazacaktır dedi ve 

oylamaya geçildi. Yapılan oylama sonucunda  üyelerden Recai ÖZDEMİR ve Yunus Emre 

BÜYÜKOĞLU 7’şer oy, üyelerden  Mehmet AKSOY ile Kerim ÖZKAN 5’er oy aldılar. Bu 

sonuca göre  belediye encümen üyeliklerine  1 yıl süre ile görev yapmak üzere  Recai 

ÖZDEMİR ve Yunus Emre BÜYÜKOĞLU  seçildiler. 

 

 

                                            

                                            Karar No       :  07.04.2025 

                                            Karar No       :  17 

 

 

     Belediye encümen üyeliklerine  1 yıl süre ile görev yapmak üzere  Recai ÖZDEMİR ve 

Yunus Emre BÜYÜKOĞLU  seçildiler. 

 

 

 

     Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

        

       Başkan arkadaşlar gündemin 5.nci maddesi  1 yıl süre ile görev yapacak  ihtisas komisyonu 

üyelikleri seçimidir. Plan ve Bütçe Komisyonu üyeliği için grubumuz adına mevcut üyelerimiz  

Recai ÖZDEMİR ve Yunus EMRE BÜYÜKOĞLU’nun devam etmesine karar verdik. CHP 

grubu da  mevcut üyeler Ziya Hurşit ÇELİK ve Pelin YILDIZ’la temsil edilmesi yönünde 

görüşlerinin olduğunu belirttiler. Başkan arkadaşlar  Arhavi Belediyesi Plan ve Bütçe 
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Komisyonu üyelikleri için 1 yıl süre ile görev yapmak üzere  Recai ÖZDEMİR, Yunus Emre 

BÜYÜKOĞLU, Ziya Hurşit ÇELİK ve Pelin YILDIZ’ın seçilmesini oylarınıza sunuyorum 

dedi teklif oybirliği ile kabul edildi. Başkan arkadaşlar İmar Komisyonu üyeliği için  yine 

mevcut üyelerimizle  devam etmesini uygun gördüklerini söyledi. CHP grubu da  mevcut 

üyelerle temsil edilmesi yönünde görüş belirtti. Başkan arkadaşlar  Arhavi Belediyesi İmar 

Komisyonu üyelikleri için 1 yıl süre ile görev yapmak üzere  Emel ÖZKAN ERGÜNEY, Zafer 

KAZXANCIOĞLU, Birkan UYANIK ve Kerim ÖZKAN’ın seçilmesini oylarınıza sunuyorum 

dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. Başkan arkadaşlar  Mimari Estetik Komisyonu üyelikleri 

için de  mevcut üyelerin görev almalarını uygun gördüklerini söyledi.   CHP grubu da aynı 

yönde karar verdi. Başkan arkadaşlar Arhavi Belediyesi  Mimari, Estetik Komisyonu üyelikleri 

için  1 yıl süre ile görev yapmak üzere  Emel ÖZKAN ERGÜNEY, Zafer KAZANCIOĞLU, 

Birkan UYANIK ve Kerim ÖZKAN ile  meclis dışından  serbest mimar Yaşar 

HATİNOĞLU’nun   seçilmelerini oylarınıza sunuyorum dedi. Teklif oybirliği ile kabul edildi. 

Başkan arkadaşlar  diğer bir komisyonumuz  Kültür Turizm Sanat, Gençlik Spor ve Eğitim 

komisyonu üyelikleri için de  mevcut üyelerle temsil edilmesini uygun gördüklerini söyledi. 

CHP grubu da  mevcut üyelerle temsil edilmesi yönünde görüş belirtti. Başkan arkadaşlar 

Arhavi Belediyesi  Kültür Turizm, Sanat, Gençlik Spor ve Eğitim Komisyonu üyelikleri için 1 

yıl süre ile görev yapmak üzere   Serhat ALTIN, Yunus Emre BÜYÜKOĞLU Mehmet 

AKSOYLU ve Pelin YILDIZ’ın seçilmelerini oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile 

kabul edildi. 

 

                                               Karar No       :  07.04.2025 

                                               Karar No       :  18 

 

 

        5393 Sayılı Belediye kanununun  24. Maddesi gereği  Plan ve Bütçe Komisyonu 

üyeliklerine  belediye meclis üyelerinden  Recai ÖZDEMİR, Yunus Emre 

BÜYÜKOĞLU,Pelin YILDIZ ve Ziya HURŞİT ÇELİK, İmar  komisyonu üyeliklerine   

Emel ÖZKAN ERGÜNEY, Zafer KAZANCIOĞLU, Birkan UYANIK ve Kerim ÖZKAN,  

Mimari Estetik Komisyonu Üyeliklerine , Emel ÖZKAN ERGÜNEY, Zafer 

KAZANCIOĞLU, Birkan UYANIK, Kerim ÖZKAN ve meclis grubu dışından  mimar Yaşar 

HATİNOĞLU ,Kültür Turizm Sanat- Gençlik Spor  Eğitim ve Sağlık  Komisyonu  

üyeliklerine  Serhat ALTIN, Yunus EMRE BÜYÜKOĞLU, Mehmet AKSOYLU ve  Pelin 

YILDIZ bir (1) yıl süre  ile  görev yapmak üzere seçildiler. 

 

 

         Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 
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   Başkan arkadaşlar   gündemin 6.ncı maddesi  Mart ayı meclis toplantısında plan ve bütçe 

komisyonumuza havale ettiğimiz konuların görüşülmesidir. Konu ile ilgili plan ve bütçe 

komisyonumuzun  2 maddeden ibaret raporu olup, okutuyorum dedi ve okundu. Komisyon 

raporunun 1.nci maddesi  ilçemizdeki başıboş sokak hayvanları için  Arhavi Sokak Hayvanları 

Derneğine yapılan  nakdi ve ayni yardımla ilgilidir. Bildiğiniz üzere ilgili derneğe  aylık 5.000 

TL  nakdi, 15 torba mama yardımı yapıyorduk. Komisyonumuz  yapmış olduğu 

değerlendirmede, aylık nakdi yardımın  10.000 TL’ye, mama yardımının da  aylık 20 torbaya 

çıkarılması uygun bulunmuştur. Konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, söz alan 

üyelerden  Ziya Hurşit ÇELİK  mama yardımı ile ilgili  yaptığımız incelemelerde  mama alımı 

konusunda farklı fiyatlar olduğunu, parça alımlar yapmaktansa  ihale ile  toplu alım yapılarak  

maliyeti de düşürebiliriz dedi. Başkan arkadaşlar  şu ana kadar kullandığımız mamanın  

markasında bir değişiklik yapmadık. Ancak, bir firma  aldığımız fiyatın altında  fiyat verince  o 

firmaya yöneldik. Fakat bir müddet sonra  ihtiyacımızı karşılayamayınca yine eski firmadan 

alım yapmaya devam ettik. Bu yüzden fiyatlarda bir farklılık oluştu. İhale yolu ile  toptan mama 

alım işini bende düşündüm. Ancak, yaptığımız araştırmada  ürünü muhafaza etmenin  çok zor 

olduğunu, kemirgenlerin bu mamaya ciddi oranda zarar verdiğini söylediler. Geçen meclis 

toplantısında söylediğim gibi mama makinesi almayı ciddi olarak düşünüyoruz. Bu makine ile  

giderimiz ciddi şekilde azalacaktır.  Başkan arkadaşlar  ilçemizdeki başıboş sokak 

hayvanlarının bakım ve mama ihtiyacı için  Arhavi Sokak Hayvanlarını Koruma Derneği 

(ARHAYKO)’ne aylık 10.000,00 TL nakdi yardım ile, aylık 20 torba mama yardımı 

yapılmasını oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

 

                                            Karar No       :  07.04.2025 

                                            Karar No       :  19 

 

    

   İlçemizdeki başıboş sokak hayvanlarının bakım ve mama ihtiyacı için  Arhavi Sokak 

Hayvanlarını Koruma Derneği (ARHAYKO)’ne aylık 10.000,00 TL nakdi yardım ile, aylık 20 

torba mama yardımı yapılmasına oybirliği ile karar verildi. 

 

        

 

      Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

  

    Başkan arkadaşlar plan ve bütçe komisyonu raporunun 2.nci maddesi  ilçemizde faaliyet 

gösteren umuma açık işyerlerinin  belediyeden talep edeceği yangın raporu için 1 defaya 

mahsus yangın rapor bedeli alınması konusudur. Komisyonumuz yaptığı değerlendirmede , 

belediyemizden talep edilecek  yangın raporu için 1 defaya mahsusu olmak üzere mücavir alan 

dışındaki işyerleri için  3.000,00TL, mücavir alan içerisindeki işyerleri için 2.000,00TL ücret 

alınması uygun görülmüştür. Konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz 

alan olmadı. Başkan arkadaşlar  belediyemizden talep edilecek  yangın raporu için  1 defaya 
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mahsusu olmak üzere  mücavir alan dışındaki işyerleri için yangın rapor bedeli adı altında   

3.000,00TL, mücavir alan içindeki işyerleri için 2.000,00TL  ücret alınmasını oylarınıza 

sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

                                           

                                          Karar No       :  07.04.2025 

                                            Karar No       :  20 

 

 

     Belediyemizden talep edilecek  yangın raporu için  1 defaya mahsus olmak üzere yangın 

rapor bedeli adı altında   mücavir alan dışındaki işyerleri için  3.000,00TL, mücavir alan 

içindeki işyerleri için 2.000,00TL  ücret alınmasına oybirliği ile karar verildi. 

 

 

 

      Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

      Başkan arkadaşlar gündemin 7.nci maddesi  Mart ayında  imar komisyonuna havale edilen  

konuların görüşülmesidir. Konu ile komisyonumuzun 1 maddeden ibaret raporu olup, 

okutuyorum dedi ve okundu. Mülkiyeti Orman Genel Müdürlüğüne ait Cumhuriyet Mahallesi  

238 ada, 1 no’lu parselde  resmi kurum amaçlı  imar plan değişikliği talebidir.  Komisyonumuz 

yaptığı değerlendirmede , ilgili ada parselde  mevcut imar planında  park ve yol olarak  % 50 

oranında  terkini bulunduğu, parselin doğusunda bulunan  yaklaşık 600 m2 miktarındaki park 

alanının kaldırılarak  terk oranının  % 45’e çekilmesini uygun bulmuştur. Konu ile ilgili söz 

almak isteyenler varmıdır dedi. Üyelerden söz alan  olmadı. Başkan arkadaşlar Cumhuriyet 

Mahallesi  238 ada, 1 no’lu parselin doğusunda bulunan  yaklaşık 600 m2 miktarındaki  park 

alanının  kaldırılmasına yönelik yapılan  imar plan değişikliğinin 3194 Sayılı imar Kanununun 

8b maddesine göre aynen onanmasını oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul 

edildi. 

 

                                            Karar No       :  07.04.2025 

                                            Karar No       :  21 

 

  

      Cumhuriyet Mahallesi  238 ada, 1 no’lu parselin doğusunda bulunan  yaklaşık 600 m2 

miktarındaki  park alanının  kaldırılmasına yönelik yapılan  imar plan değişikliğinin 3194 Sayılı 

imar Kanununun 8b maddesine göre aynen onanmasına oybirliği ile karar verildi.  

 

 

      Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 
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     Başkan arkadaşlar  gündemin 8.nci maddesi  imarla ilgili dilekçelerin görüşülmesi olup, bu 

konuda belediyemize gelen bir talep olmamıştır. 

     Başkan arkadaşlar gündemin 9.ncu maddesi  Arhavi Belediyesi  tüzel kişiliğine ait  

10.000.00 TL sermaye bedelli  Arhavi Ataçay Limitet Şirketinin  isim değişikliği konusudur. 

Geçtiğimiz dönem çay paketleme ve  satışı amacıyla  kurulan  bu şirketimizin  çay sektöründen 

vazgeçmemiz nedeniyle isim değişikliği yapılması düşünülmektedir. Özellikle  sahil dolgu 

alanının  milli emlak tarafından belediyemize kiralık devri yapıldıktan sonra bu alanda 

yapacağımız  sosyal alanların işletmesini  bu şirket üzerinden yapmayı düşünüyoruz. Öncelikle  

dolgu alanında  3 ay içerisinde tamamlamayı hedeflediğimiz sosyal amaçlı  restoran, tenis 

kortları, halı saha, AGM’de yapılacak her türlü (nişan, düğün vb)  aktiviteler, parkmetre gibi 

faaliyetleri de bünyesinde barındıracak bir şirketi önemsiyoruz. Bu amaçla  çalıştırılacak 

personellerde bu şirket üzerinden istihdam edilecektir. Buradaki amacımız  tüketen bir belediye 

olmaktan, üreten bir belediye olmayı hedefleyerek , bunun sonucunda  tüm bu aktivitelerle  

halkımıza  en ucuz ve en kaliteli hizmeti sunmak için gayret edeceğiz. Yine yakın bir tarihte  

çocuk oyun alanımızı da yenileyip, büyütmeyi düşünüyoruz. Konu ile ilgili söz almak isteyen 

varmıdır dedi, söz alan üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK mevcut şirket üzerinden  festival 

çalışmaları ile harcamaları da yapabiliriz diye düşünüyorum. Başkan arkadaşlar  ebetteki bunu 

mutlaka değerlendirip, eğer bir engeli yoksa festivalimizi de bu dernek üzerinden yaparak  

festival derneğini de fesh edebiliriz. Tabi ki bu derneğe bir müdür atamamız gerekiyor Ticaret 

Kanunu gereği 657 Sayılı Devlet Memurları Kanunu statüsünde  görev yapan birini müdür 

olarak atamamız mümkün değil. Bünyemizden bir işçi personeli atarsak , bu da ileride sıkıntı 

yaratabilir. Bu nedenle hem iyi bir idareci hem de iyi bir muhasebe  tecrübesi olan birini 

bulmalıyız. Başkan arkadaşlar  Arhavi belediyesi tüzel kişiliğine ait 10.00,00TL sermaye 

bedelli  Arhavi ATAÇAY Gıda Tarım Sanayi ve Ticaret Limitet Şirketi ünvanlı şirketin isminin 

çay sektöründeki faaliyetlerin sona erdirileceğinden  Arhavi Şehir Hizmetleri Turizm İnşaat 

Organizasyon ve Ticaret Limitet Şirketi olarak değiştirilmesini, şirket sermayesinin 

500.000,00(beşyüzbin) TL’ye yükseltilmesini,   ana sözleşmemizde yer alan  3.ncü maddesine 

konu alt faaliyetler olarak ( gıda, konaklama, restaurant , otopark, sportif hizmetler, park, bahçe 

temizlik, makine, hafriyat ve nakliyat) alanlarında faaliyet göstermesini oylarınıza sunuyorum 

dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

                                           

                                           Karar No       :  07.04.2025 

                                            Karar No       :  22 

         

     Arhavi belediyesi tüzel kişiliğine ait 10.00,00TL sermaye bedelli  Arhavi ATAÇAY Gıda 

Tarım Sanayi ve Ticaret Limitet Şirketi ünvanlı şirketin isminin çay sektöründeki faaliyetlerin 

sona erdirileceğinden  Arhavi Şehir Hizmetleri Turizm İnşaat Organizasyon ve Ticaret Limitet 

Şirketi olarak değiştirilmesine, şirket sermayesinin 500.000,00(beşyüzbin) TL’ye 

yükseltilmesine,   ana sözleşmemizde yer alan  3.ncü maddesine konu alt faaliyetler olarak ( 

gıda, konaklama, restaurant , otopark, sportif hizmetler, park, bahçe temizlik, makine, hafriyat 

ve nakliyat) alanlarında faaliyet göstermesine oybirliği ile karar verildi.. 

 

          Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 
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        Başkan arkadaşlar gündemin son maddesi  30 Mart Uluslararası Sıfır Atık Günü olması 

münasebeti ile  meclis üyemiz Emel ÖZKAN ERGÜNEY’in  konu ile ilgili yapacağı 

bilgilendirmedir. Bilgilendirme yapması için sözü Emel Hanıma veriyorum dedi ve 

bilgilendirme yapıldı.  

 

       

 

       Başkan arkadaşlar gündemimizde görüşülecek konular bitmiştir.  07.05.2025 Çarşamba 

günü saat 14 .00’de toplanmak üzere oturumu kapatıyorum dedi. 07.04.2025 

      

 

     

 

      Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 


